



Suite / Bureau 201
685, rue Bloem Street
North Bay, ON P1B 4Z5
(705) 472-8840
Toll free/sans frais: 1-833-622-1636
Fax/Télec. : (705) 472-3170
www.npssts.ca

SAFE – RELIABLE - EQUITABLE - RESPONSIVE

SÉCURITAIRE – FIABLE - ÉQUITABLE - ATTENTIF

COMMUNIQUÉ

2026-02-25

Dear Parents, Guardians and Students

Re: UPDATE – SOME ROUTES TO RUN BEGINNING THURSDAY FEBRUARY 26, 2026

As previously communicated, the NPSSTS continues to work on contingency plans for alternate transportation services. As a first step, we are advised by Alouette Bus Lines that they are able to operate the following routes beginning Thursday February 26, 2026, in the morning:

001, 610 also covering 605, 268, 286, 011, 022, 063, 064, 065, 061, 062, 014 also covering 066.

As our efforts continue to identify available resources and make alternate arrangements, it is imperative that parents carefully check the list of cancellations on our website, www.npssts.ca, each morning. Where there are routing changes that may not be apparent on the website, we are making every effort to contact parents/guardians directly to provide those instructions.

Yours truly,

Chuck Seguin
Executive Director – NPSSTS



Suite / Bureau 201
685, rue Bloem Street
North Bay, ON P1B 4Z5
(705) 472-8840
Toll free/sans frais: 1-833-622-1636
Fax/Télec. : (705) 472-3170
www.npssts.ca

SAFE – RELIABLE – EQUITABLE – RESPONSIVE

SÉCURITAIRE – FIABLE – ÉQUITABLE – ATTENTIF

COMMUNIQUÉ

2026-02-25

Chers parents, tuteurs et élèves

Objet : MISE A JOUR – CERTAINES ROUTES OPÉRATIONNELLES JEUDI LE 26 FÉVRIER 2026

Comme communiqué précédemment, le STSNPS continue de travailler sur des plans de contingence pour des services de transport alternatifs. Comme première étape, Alouette Bus Lines nous informe qu'ils peuvent desservir les routes suivantes à partir du matin du jeudi 26 février 2026 :

001, 610 couvrant aussi 605, 268, 286, 011, 022, 063, 064, 065, 061, 062, 014 couvrant aussi 066.

Alors que nos efforts se poursuivent afin d'identifier les ressources disponibles et de proposer des arrangements alternatifs, il est impératif que les parents vérifient attentivement la liste des annulations sur notre site web, www.npssts.ca, chaque matin. Lorsqu'il y a des changements de routes qui ne sont pas indiquées sur le site web, nous faisons tout notre possible pour contacter directement les parents ou tuteurs afin de communiquer ces instructions.

Le vôtre,

Chuck Seguin
Directeur exécutif - STSNPS